
Geachte raadsleden en commissieleden

Mijn naam is   en ik spreek hier namens het ?Evenementenplatform?(in

oprichting)

Allereerst wil ik namens het platform onze oprechte dank uitspreken voor de extra financiële
middelen die zijn veiliggesteld voor evenementen in onze prachtige stad Dordrecht, zoals

vastgelegd in de recente kadernota. Dit benadrukt vanuit de gemeente het belang dat wij
gezamenlijk hechten aan de culturele en sociale verrijking van onze stad.

Evenementen in Dordrecht zijn meer dan alleen festiviteiten; ze vormen een essentieel
onderdeel van het DNA van de stad. Ze stimuleren de lokale economie op manieren die
verder gaan dan de direct zichtbare effecten. Denk aan de lokale ondernemers, van horeca
tot detailhandel, die profiteren van de toestroom van bezoekers. Deze bezoekers komen niet
alleen voor de evenementen zelf, maar worden ook verliefd op de unieke charme van

Dordrecht, wat leidt tot herhaalbezoeken en positieve mond-tot-mondreclame. Dit is van

onschatbare waarde voor onze toerist sche sector.

Maar de waarde van evenementen gaat verder dan economische voordelen. Ze zijn een
katalysator voor sociale cohesie. In een tijd waarin sociale fragmentatie toeneemt, bieden
evenementen een platform voor inclusiviteit en diversiteit. Ze brengen mensen van

verschillende achtergronden samen, creëren gedeelde ervaringen en bevorderen een gevoel
van gemeenschap en verbondenheid. Dit is essentieel voor het sociale welzijn van onze
stad.

Laten we ook de belangrijke rol van onze vrijwilligers niet vergeten. Zij zijn het kloppend hart
van onze evenementen. Hun passie, inzet en harde werk zijn de ruggengraat van elk
succesvol evenement en dragen bij aan een sterkere, meer betrokken gemeenschap.

Met de ontwikkelingen in onze binnenstad, waaronder de vergroening en de implementatie
van het nieuwe horecabeleid, worden we geconfronteerd met complexe uitdagingen: het
optimaal benutten van onze openbare ruimte voor evenementen, terwijl we rekening
houden met alle gebruikers van deze ruimtes.
De vergroening van de binnenstad is een noodzakelijke stap voorwaarts naar een gezondere, 
duurzamere en aantrekkelijkere leefomgeving. Tegelijkertijd vraagt het nieuwe horecabeleid
en de visienota evenementen om een zorgvuldige afweging van de belangen van lokale
ondernemers en bezoekers.

Het is van cruciaal belang dat deze ontwikkelingen niet los van elkaar worden gezien, maar
als onderdelen van een geïntegreerde visie op onze stad. Dit vereist een nauwe
samenwerking tussen de gemeente, evenementenorganisatoren, horecaondernemers, 
milieuexperts en de lokale gemeenschap. Samen kunnen we plannen zo ontwikkelen dat die
zowel de groene ambities van onze stad ondersteunen als ruimte bieden voor
gemeenschapsactiviteiten en evenementen.
Door een evenwichtige benadering te hanteren, kunnen we ervoor zorgen dat onze

openbare ruimtes dynamisch en inclusief blijven, terwijl we tegelijkertijd de levenskwaliteit
in onze stad verbeteren.
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Laten we deze uitdagingen aangaan met een geest van samenwerking en innovatie, om een 
Dordrecht te creëren dat zowel groen als levendig is,

Als we het hier samen over eens zijn dan wil ik hierbij een beroep op u doen om bij elke stap 
in het proces van stadsvernieuwing de waarde van evenementen in acht te nemen. 
Laten we samenwerken om een evenwicht te vinden tussen deze ontwikkelingen en het 
behoud van onze levendige evenementencultuur. Het is van vitaal belang dat we een balans 
vinden waarbij onze stad groener wordt, maar ook levendig en inclusief blijft.

Stelt u zich eens voor: een Dordrecht waar groene ruimtes en evenementen naadloos in 
elkaar overgaan, waar onze inwoners en bezoekers kunnen genieten van zowel de groene 
stad als de culturele rijkdom van onze stad. Dit is niet alleen een visie voor een mooiere stad, 
maar ook voor een meer verbonden en levendige gemeenschap.

Wij als evenementenplatform staan klaar om onze know how met de stad te delen zodat 
Dordrecht een voorbeeld kan zijn voor andere steden. Een stad waar duurzaamheid en 
culturele vitaliteit hand in hand gaan.
Ik dank u hartelijk voor uw tijd en aandacht.
Dank u wel.

Evenementenplatform: Het evenementenplatform (io) is een overkoepelende organisatie 
waar de organisatoren van evenementen zich bij kunnen aansluiten. We pakken gezamenlijke 
vraagstukken op en dienen oa de gemeente (gevraagd en ongevraagd) van advies. Veel 
vraagstukken hebben we als organisatoren allemaal en zeker in deze tijd, waar veel op ons 
afkomt qua wet en regelgeving, is het erg fijn de krachten te bundelen. Het platform is nog in 
oprichting, maar we zijn al wel aan de slag. We werken nu met een stuurgroep, waarvan ik lid 
ben. En vanavond spreek ik dus vanuit die hoedanigheid in en met instemming van de overige 
leden van de stuurgroep.



Noot
In dit document zijn gedeeltes onleesbaar gemaakt
op grond van artikel 5 van de Wet open overheid:

• Art. 5.1 lid 2 onderdeel e Woo (naam)


